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Folketingets Forsvarsudvalg har den 20. september 2024 stillet føl-

gende spørgsmål nr. 257 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Carsten Bach (EL). 

 

Spørgsmål nr. 257: 

Vil ministeren redegøre for, om den fysiske kommunikationsinfrastruk-

tur (satellitkapacitet og jordstationer, søkabler mv.) p.t. er tilstrækkelig 

i forhold til sikkert og stabilt at kunne nedtage og viderebringe data fra 

de kommende langtrækkende droner til signalindhentning, herunder 

ved anvendelse af dronerne i Nordatlanten og Arktis? Baggrunden for 

spørgsmålet er, at der forventeligt vil være behov for i realtid at kunne 

nedtage og videreformidle en stor mængde data i en sikker / national 

kommunikationsinfrastruktur. Det vil alt andet lige forudsætte at der er 

tilstrækkelig kapacitet og redundans i den eksisterende sikre kommuni-

kationsinfrastruktur i forsvaret, herunder i Grønland og på Færøerne. 

 

Svar: 

Det har desværre ikke været muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Spørgsmålet forventes besvaret endeligt inden for fire uger. 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Troels Lund Poulsen 

Offentligt
FOU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 257

Forsvarsudvalget 2023-24
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